
Haarlem, 1 maart 2021 

 

Geachte raadsleden, 

Tijdens de vergadering van de Commissie Samenleving op 4 februari jongstleden was er veel 

onduidelijkheid over de onderzochte alternatieve locaties voor de ISK en ISH. Hierop heeft 

de wethouder voorgesteld om een werkbezoek te brengen aan de Schoterstraat. 

Voorafgaand aan dit werkbezoek ontvingen wij de lijst met 26 geïnventariseerde locaties.  

Uit deze inventarisatielijst wordt niet duidelijk op welke criteria locaties zijn geselecteerd én 

afgekeurd. De uitdrukkingen en begrippen die gebruikt worden in de toelichtingen zijn 

subjectief en niet éénduidig. Daarnaast zijn wij, de ISK noch de ISH betrokken geweest bij het 

bespreken of afkeuren van locaties. Mogelijkheden in randgemeentes zijn onvoldoende 

onderzocht. Wellicht ontstaan op korte termijn wel mogelijkheden voor huisvesting elders. 

Door de opzet van de huidige lijst ontstaat de indruk van willekeur. Wij stellen ons graag 

coöperatief en flexibel op bij de zoektocht  naar een alternatief. 

Het welzijn en het leerproces van onze leerlingen staat op de eerste plaats. Vanaf het ingaan 

van de huidige lockdown zijn wij dan ook doorgegaan met het fysiek lesgeven. De 

continuïteit is voor onze leerlingen noodzaak. Zij leren niet alleen de Nederlandse taal maar 

ze zijn tegelijkertijd bezig met hun socialisatie. Sommigen gaan voor het eerst naar school. 

Dat moet je ook leren, het is een proces. Daarom is het zeer onwenselijk om voor het einde 

van het schooljaar te verhuizen. Dit zou weer een onderbreking zijn van de structuur en veel 

onrust veroorzaken bij onze leerlingen.  

Alles bij elkaar komt het neer op het creëren van kansengelijkheid voor alle leerplichtige 

leerlingen in Nederland. ISK onderwijs vereist wellicht meer aandacht en inzet. Het 

aanwenden van middelen moet daartoe in verhouding staan. Helaas is dat bij ISK onderwijs 

vaak niet het geval. Haarlem heeft de kans om deze landelijke trend te doorbreken. Niet een 

achteraf lokaal of afgedankt gebouw maar een veilig en goed geoutilleerd schoolgebouw.  

Nogmaals ons verzoek om gezamenlijk naar de onderzochte of nieuwe locatiemogelijkheden 

te kijken. En daarbij de behoeften van onze leerlingen als uitgangspunt te nemen. Onze 

argumenten zijn sinds september 2020 ongewijzigd.  

Graag nodigen wij uit om voor een bezoek aan onze huidige locatie aan het Junoplantsoen. 

Op deze manier kunt u zien hoe wij ons onderwijs vormgeven en welke voorzieningen 

daarbij horen. 

Met vriendelijke groeten, 

namens de ISK Haarlem, 

Eugenia Moyano 


